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Tisztelt Elnök Asszony!

„Önkormányzati kulturális intézmények finanszírozása"címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Lampert Mónikához, az Önkormányzati és Területfejlesztési
Minisztériumot vezető miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Gyurcsány Ferenc évértékelő beszédében a következőt mondta :
,, . . .folyamatosan tárgyalunk önkormányzatokkal az önkormányzati rendszer megújításáról, hogy a
feladatokhoz illeszkedő legyen a finanszírozás, hogy a helyi kormányzat, az önkormányzat
működése, a rátestált feladatok elvégzése kiszámíthatóbb és eredményesebb legyen ."

Ezzel szemben az idei évben, szembeszökő a különbség a megnövekedett feladatok és a
támogatás csökkenése között . Talán elég a pécsi operatagozat megszűnésének hírét említenem, de
évek óta probléma, hogy sorra zárnak be ideiglenesen vagy véglegesen önkormányzati művelődési
házak, könyvtárak.

Kérdezem Miniszter asszonyt :

Ön is folyamatosan tárgyal önkormányzatokkal arról, hogy a kulturális feladatokhoz illeszkedjék a
finanszírozás? (Kérem, sorolja fel azokat az önkormányzatokat, amelyekkel az elmúlt fél évben
tárgyalóasztalhoz ült!)
Ön is úgy látja, hogy a kulturális feladatokhoz illeszkedik a finanszírozás?
A normatívák csökkentése vagy szinten tartása Ön szerint a miniszterelnök által meghatározott
célt szolgálja?

Tisztelettel várom válaszait!
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